



Gel dan selesai rambut - BAREX

PENJAGAAN JOC LINE STYLING

LINEA Styling PENJAGAAN JOC



barex

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

PENJAGAAN JOC LINE STYLING

LINEA Styling PENJAGAAN JOC

garis lengkap gaya dan kemasan penjagaan rambut yang menggabungkan keupayaan untuk menentukan, bentuk, mengukir dan menyesuaikan apa-apa jenis gaya rambut. Talian ini terdiri daripada produk yang sangat serba boleh diperkaya dengan bahan-bahan aktif yang memberi perlindungan, jumlah dan tahan.

Penetapan SPRAY STRONG

Semburan rambut untuk kegunaan profesional tetap menggayakan memastikan jumlah dan sesak yang dikehendaki. Ia memberikan sokongan kepada semula jadi berkedut menghapuskan keriting halus rambut yang disebabkan oleh kelembapan. Bahan aktif utama: Panthenol : mengekalkan kelembapan menghalang kekeringan dan kerapuhan rambut. Penapis U.V. : Tindakan perlindungan pembungkusan : botol 500 ml

Styling Mousse - memegang semula jadi dan jumlah - jumlah dan memegang kuat

Tetap dan memberikan kelantangan untuk gaya rambut yang memberi memegang elastik yang luar biasa dan menghapuskan caj elektrostatik. Menderma dan menyokong badan untuk rambut tanpa berat ke bawah, menjadikan mereka yang terang dan meliputi mereka dengan filem pelindung. Tidak melekit dan tidak meninggalkan sisa.

Memegang semula jadi dan kelantangan ideal untuk mengeringkan percuma. Memegang kuat dan jumlah sesuai untuk gaya rambut yang paling kreatif dan rumit. Bahan aktif utama: polimer dingin:. Memberi bahan, badan dan kelantangan untuk rambut tanpa berat ke bawah

pembungkusan : botol 350 ml

MIRROR SHINE semburan segera

Menggilap semburan merawat tindakan, untuk mendapatkan rambut dan sutera cerah untuk disentuh. Ia meningkatkan mencerminkan rambut dan menguatkan kecemerlangan produk pengancing. Ideal untuk rambut kusam dan tidak bermaya. Tiada overhed. Bahan-bahan utama aktif: kompleks sayur-sayuran (cendana, philodendron, barli):. Pelembab, mencerahkan dan pemulihan pembungkusan : botol 300 ml